
 
 

 
Lisämääräraha ja muutos sivistyslautakunnan talousarvioon 2024 
 
SIVLTK § 90  
 
Valmistelija Sivistysjohtaja Ari Sarpola ja taloussihteeri Saara Komulainen 

 
Sivistyslautakunnan talousarvioon 2024 esitetään alla olevat 
muutokset: 
 
Varhaiskasvatuksen lasten päivähoitomaksutuottoihin 30 000 € 
vähennys. Varhaiskasvatuksen asiakasmaksujen tulorajat ovat 
nousseet ja entistä useammalla perheellä on maksuton 
varhaiskasvatus tai asiakasmaksut ovat pienentyneet. 
 
Varhaiskasvatus ta 2024 / € muutosesitys / € 
Lasten 
päivähoitomaksutuotot 
3258.3350.3515 

149 019 - 30 000 

 
Esi- ja perusopetuksen tasa-arvohankkeisiin on talousarvion 
tekovaiheessa kirjattu 150 000 € tukia ja avustuksia tuloksi. Tämä 
rahoitus jäi saamatta 
.  
Perusopetus ta 2024 / € muutosesitys / € 
Esi- ja perusopetuksen 
tasa-arvohanke tuet ja 
avustukset 
3330.4010.4010.4001 

150 000 - 150 000 

 
 Perusopetuksen pienryhmän koululaisten aamu- ja 

iltapäivätoiminnnan henkilöstökustannuksiin talousarvion 
laadintavaiheessa ei ole varattu varoja, koska käsityksenä on ollut, 
että toiminnan järjestämisvastuu on Pohteella.  

  
Perusopetuksen 
pienryhmä 

ta 2024 / € muutosesitys / € 

Henkilöstökustannukset  
4008.4030.7500 

0 58 722 

 
Esittelijä Sivistysjohtaja Ari Sarpola 

 
Päätösehdotus Sivistyslautakunta esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen -

valtuustolle, että sivistyslautakunnan talousarvioon vuodelle 2024 
hyväksytään lisämäärärahan muutokset seuraavasti: tuotot -180 000, 
kulut 58 722 €, netto 238 722 €. 
 

Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 
 

KHALL § 306  
  
 



 
 

Valmistelija Talousjohtaja Sari Myllykoski-Hanhela 
 

Esittelijä Vt. kaupunginjohtaja Suvi Koskenlaine 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää hyväksyä sivistyslautakunnan esityksen ja 
esittää sen edelleen kaupunginvaltuustolle hyväksyttäväksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 
 

KVALT § 83    
142/02.02.00/2023    

 
Esittelijä Kaupunginhallitus 

 
Päätösehdotus Kaupunginvaltuusto hyväksyy kaupunginhallituksen esityksen. 

 
Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 

 
 


